



MERCURE CENTRE HOTEL - ABU DHABI

Adel EID
General Manager,
welcomes you to
Mercure Centre Hotel



YOUR HOTEL IN ABU DHABI

Prime location in the heart of Abu Dhabi; this stress-free Hotel combines comfort and modernity and caters for both corporate and leisure travellers. The Hotel features 215 Contemporary Bedrooms, 5 Marvellous Outlets.



DESTINATION: Adjacent to Business and Shopping Centres, 25 minutes away from Abu Dhabi International Airport and Sheikh Zayed Grand Mosque and walking distance from the Corniche Public Beach, the Central Market, the Word Trade Centre and THE Mall .



ACCOMODATION: The 20 Storeys Hotel offers 215 well-equipped rooms in which, Junior Suites, Superior Rooms, Privilege Rooms, Standard Rooms, Inter-Connecting Rooms and Rooms for Special Needs; all are allocated on smoking and non-smoking floors. All rooms are equipped with satellite 32" LCD TV, hairdryer, mini bar and safe boxes.



RESTAURANTS AND BARS: The Hotel offers well reputed restaurants for their culinary excellence with typical french, international and chinese cuisine. For outside catering requirements, exquisite menus created by our executive chef and his team are designed to suit both your taste and budget.



FITNESS CENTRE: For leisure and well-being, the Hotel puts at your disposal a fully equipped Fitness Centre, Sauna, Steam Room, Jacuzzi and a temperature-controlled Outdoor Swimming Pool.



MEETINGS AND EVENTS: The Hotel is also the perfect venue for banquets and seminars offering multifunctional meeting rooms which can accommodate over 250 guests; equipped with audio-visual appliances as well as Projectors and high speed WIFI connection.



HOTEL SERVICES: Free WIFI access in the entire Hotel, FREE shuttle service to Marina & Abu Dhabi Malls, In-room Complimentary coffee & tea making facilities and 2 bottles of mineral water daily, Laundry and Dry Cleaning Service, Business Centre and Concierge



- Abu Dhabi International Airport: 35km away from the Hotel
- Sheikh Zayed Mosque: 30km away from the Hotel
- Ferrari Circuit: 35km away from the Hotel
- Corniche Public Beach: 1km away from the Hotel
- Central Market and WTC: walking distance
- Dubai City: 120 km away from Abu Dhabi City
- Public outdoor surrounding/underground Parking: chargeable selfpark



Gift Shop, (Lobby Level), Beauty Salon/Barbershop

HOTEL FACILITIES

215 FULLY FURNISHED GUEST ROOMS
(41 INTER-CONNECTING ROOMS, 150 NON-SMOKING ROOMS)

5 OUTLETS (3 WELL-REPUTED RESTAURANTS AND 2 BARS)

SPORTING FACILITIES :

- LA PERGOLA SPORTS' BAR AT THE POOL TERRACE
- FULLY EQUIPPED FITNESS CENTRE
- OPEN AIR TEMPERATURE CONTROLLED SWIMMING POOL, SAUNA, STEAM ROOM AND JACUZZI

MEETING ROOMS

6 MEETING ROOMS WITH NATURAL LIGHTING

	AREA (M ²)	HEIGHT (M)	THEATRE	U-SHAPE	BOARD ROOM	CLASS ROOM	BANQUET
YAS	207	260	105	45	60	60	96
SAADIYAT	69	260	35	15	20	20	32
REEM	69	260	35	15	20	20	32
AL MARYAH	69	260	35	15	20	20	32
BOARD ROOM	28	260	-	-	8	-	-
MEETING CENTRE	93	260	60	50	50	25	50

CAPACITY OF THE MEETING ROOMS IN NUMBER OF GUESTS

TRAVEL INFORMATION

CURRENCY 1 - DHS = 3.65 US DOLLARS

TIME ZONE : (GMT +4) ALL YEAR ROUND

CLIMATE 18° (WINTER) UP TO 45° (SUMMER)



Hamdan Street, Post Box # 47136, Abu Dhabi, United Arab Emirates.

T +971 (2) 633 3555 | F +971 (2) 6343633
h0662-re@accor.com | mercure-abu-dhabi-centre-hotel.com

BEST RATES ON MERCURE.COM
accorhotels.com





Mercure
HOTELS

ميركيور سنتر أوتيل - أبو ظبي

فندقك في أبو ظبي:

يمتاز فندق ميركيور بموقعه المثالي في قلب مدينة أبو ظبي و يجمع بين الراحة والحداثة ويخدم كل المسافرين بغرض العمل والترفيه. كما يوفر 215 غرفة ذات طراز معاصر و5 منازق ما بين مطاعم و حانات.



يتمركز الفندق بجوار مراكز التسوق والتجارة. على بعد 25 دقيقة فقط من مطار أبو ظبي الدولي وعلى بعد دقائق معدودة من نشاط الكورنيش العام، السوق المركزي وكذلك المركز التجاري العالمي "ذى مول"



الإقامة: يوفر الفندق ذو العشرين طابقا 215 غرفة منها أجنحة، غرف ديلكس، غرف ذات امتيازات خاصة، غرف عادية و غرف لذوي الإحتياجات الخاصة وكذلك غرف متصلة، كلها مفرقة بين طوابق للمدخنين وأخرى لغير المدخنين. جميع الغرف مجهزة بشاشة مسطحة ذات 32 بوصة، "ال سي دي"، قنوات فضائية، مجفف شعر، صندوق أمانات و ميني بار



المطاعم و الحانات: يمتاز الفندق بسمعة واسعة وفضل مطاعمه المتنوعة من الفرنسية والصينية والعالمية الحاصلة على جوائز في مجال الجودة. للخدمات الخارجية المميزة، يقدم رئيس الطباخين و فريقه كل المهارات لتوفير أشهر قوائم الطعام التي تناسب ذوقكم و ميزانيتكم

عادل عيد
المدير العام
يرحب بكم في
ميركيو سنتر أوتيل





مرافق الفندق

215 غرفة مجهزة على أحسن طراز
41 غرفة متصلة و 150 غرفة لغير المدخنين

5 منافذ منهم 3 مطاعم و حائتين غنبيين عن التعريف

المرافق الرياضية

- الحانة الرياضية "لا بروجولا" المتواجدة بتراس بركة السباحة
- النادي الصحي المتكامل بكل المعدات الرياضية الحديثة
- حمام سباحة في الهواء الطلق ذو تحكم في درجة الحرارة
- سونا، حمام بخار و جاكوزي

قاعات الإجتماعات

6 قاعات للإجتماعات تمتاز بضوء النهار الطبيعي

قاعة	شكل قاعة	شكل قاعة	شكل (U)	المسرح	العلو (بالمتر)	الساحة (بالمتر المكعب)	قاعة
الحفلات	الدرسي	الجلس					
96	60	60	45	105	260	207	قاعة ياس
32	20	20	15	35	260	69	قاعة السعديات
32	20	20	15	35	260	69	قاعة الرم
32	20	20	15	35	260	69	قاعة المارية
-	-	8	-	-	260	28	قاعة المجلس
50	25	50	50	60	260	93	قاعة الإجتماعات

قدرة استيعاب قاعة الإجتماعات

معلومات هامة للمسافرين

العملة - 1 درهم = 3.65 \$

الرمز الزمني بالمنطقة على مدار السنة (GMT+04:00)

المناخ في فصل الصيف 45° و في فصل الشتاء 18°



النادي الصحي: للراحة والإستجمام. يوفر الفندق نادي صحي متكامل بكل المعدات الرياضية الحديثة وكذلك ساونا، حمام بخار، جاكوزي و حمام سباحة خارجي مع امكانية التحكم في درجة الحرارة



للإجتماعات والمناسبات: الفندق هو أيضا المكان المثالي للندوات المتعددة الوظائف حيث يوفر 6 قاعات إجتماعات تتسع لهما فوق 250 شخصا ومجهزة بالمعدات السمعية/البصرية وأجهزة العرض و خدمة الإنترنت اللاسلكية



خدمة "الواي فاي" المجانية في جميع أنحاء الفندق. خدمة الموصلات المجانية من وإلى مراكز مارينا وأبو ظبي التجارية. قروبتين مياه معدنية بالغرفة. خدمة الغسيل والكي والغسيل الجاف. مركز رجال الأعمال وكذلك خدمة حمل الحقائب



- مطار أبو ظبي الدولي: 35 كم من الفندق
- مسجد الشيخ زايد: 30 كم من الفندق
- حلبة ياس لسباق السيارات/ عالم فيراري : 35 كم من الفندق
- الشاطئ العام بالكورنيش: 1 كم من الفندق
- السوق المركزي و المركز التجاري العالمي: على بعد أقدام من الفندق
- مدينة دبي: 160 كم من الفندق
- مواقف السيارات متوفرة بجوار الفندق وبالمواقف السفلية المجاورة برسوم



محل للهدايا في بهو الفندق
صالون تزيين نسائي/ صالون حلاقة رجالي

شارع الشيخ حمدان - ص.ب: 47136 - أبو ظبي - الإمارات العربية المتحدة
T +971 (2) 633 3555 | F +971 (2) 6343633
h0662-re@accor.com | mercure-abu-dhabi-centre-hotel.com

MERCURE.COM أحسن الأسعار على
accorhotels.com

#MercureAUH

Mercure
HOTELS

MERCURE
QUALITY GUARANTEE

